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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 30 mai 2019, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că, din totalul de 35 de consilieri 
judeţeni, sunt prezenţi 33, fiind absent domnul vicepreședinte Mînzînă Ion și  
domnul consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin, deci şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția 
Economică, dna Rădulescu Eliza, șef Serviciu Resurse Umane, dl Stoicea Alin, 
director Direcția Tehnică, dna Tache Andreea, director executiv Direcția 
Amenajarea Teritoriului și Urbanism, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul 
Monitorizare Lucrări Publice și Guvernanță Corporativă, dna Roxana Stoenescu, şef 
Serviciul Relaţii Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dna Nicolau Alina, 
director Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A., dna Mincă Ana Maria, 
şef Serviciul Asistenţă Medicală – Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, 
dna Molfea Adriana, manager interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, dl 
Voicu Constantin, manager Spitalul Brădet, dl Macovei Adrian, director Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi  Protecţia Copilului Argeş, dna Negoşanu Araxy, 
manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin Cristinel, 
director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Badea Viorel-Marian, 
director Direcția Generală pentru Evidența Persoanelor Argeș, dl Popescu Cornel, 
manager al  Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie Octavian manager Biblioteca 
Judeţeană ,,Dinicu Golescu” Argeş, dl Moiceanu Gabriel, director executive A.D.I 
Servsal, dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte, dna Ciocănău Niculina, consilier 
Președinte, dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Judetean Argeș. 
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     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii: 
Dl consilier județean Dumitrache Radu la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 106; 
Dl consilier județean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 107 . 
 
  
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua. Este ora 15.00. Avem cvorum. 
Ședința ordinară pe această lună, cu ordinea de zi pe care o cunoașteți, sunt 16 
puncte. Dacă sunt obiecții și comentarii la ordinea de zi? Dacă nu sunt, v-o supun 
spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

                                                        - I  - 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 24.04.2019.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

- II – 

 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 13.05.2019.   - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Vă rog! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, având în vedere că 
la ultima ședință ne-am despărțit în niște condiții, zic eu, nepotrivite, mă așteptam 
ca dumneavoastră să ne invitați la o discuție. Nu s-a întâmplat, ba mai mult am 
constatat că, cu ocazia zilei Partidului Național Liberal, n–ați fost de acord să 
ne…. 
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – O să am o rugăminte respectuoasă, dacă 
vreți, putem discuta la Diverse acest lucru.  

 
 Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Numai puțin, că are legătură. 

 Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Legat de procesul verbal v-aș ruga.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Da. Din aceste motive și altele pe care le-
am spus, începând de astăzi, noi, partidele de opoziție ne vom abține la toate 
punctele de pe ordinea de zi pe care dumneavoastră le propuneți, până când veți 
înțelege că opoziția trebuie respectată, până când veți înțelege că noi avem datoria 
și obligația față de niște oameni pe care îi reprezentăm aici, să le spunem și să 
spunem punctele  noastre de vedere și până atunci cănd sperăm că veți înțelege și 
în mai bune auspicii putem discuta în folosul înteresului județului Argeș pentru 
proiectele pe care pe termen mediu și lung și noi vrem să le susținem și să vă 
susținem până la urmă că sunteți președinte și până atunci noi ne vom abține la 
toate punctele de pe ordinea de zi. Vă mulțumesc. 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Și eu vă mulțumesc. Alte întrebări legate 
de punctul 2, procesul verbal al ședinței extraordinare? 

 
Dl consilier județean Mihail Tudor – Domnule Președinte, să ating același punct, 
ceea ce spune dl președinte Miuțescu, vreau să vă spun că eram pregătit să vin în 
fața dumneavoastră să vă mai citesc încă o dată înjurăturile pe care mi le-am luat 
pe Facebook de la vicepreședintele Ion Mînzînă, că domnul nu pot să-l numesc, l- 
am rugat să își ceară scuze, văd că n-a făcut-o, din contră, a avut alte acțiuni 
menite a se îndrepta împotriva mea prin unii așa ziși ziariști, eu consider că 
dumnevoastră sunteți președintele Consiliului Județean Argeș, aici nu suntem nici 
la CJ PSD nici la CJ Manu sau CJ Mînzînă. Sunteți Președintele Consiliului 
Județean Argeș, reprezentați interesele locuitorilor acestui județ. În aceste 
condiții, ne raliem și noi la propunerea PNL și de astăzi o să ne abținem la toate 
punctele de pe ordinea de zi până când veți considera dumneavoastră că putem să 
stăm la aceeași masă să discutăm despre proiectele județului Argeș pe termen 
mediu și lung. Vă mulțumesc. 

 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Și eu vă mulțumesc. Nu pot să vorbesc în 
numele domnului vicepreședinte Mînzînă. Domnia sa după cum vedeți este 
absent, absența este motivată și nu cred că este locul și momentul ca în lipsa 
dialogului să lămurim dar când va reveni, pe cale amiabilă, sunt convins că veți 
continua un dialog, eventual. Dacă  nu mai sunt întrebări, vă supun spre aprobare 
punctul nr.2. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Cineva împotrivă? 
Proiectul a trecut. 
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          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat cu 10 (zece) abțineri                
( domnii consilieri județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, 
Jinga Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică 
Manuel, Tudor Mihail și Vasilescu Victor Gabriel ).                                                

- III - 
 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

desemnarea Direcției pentru Agricultură Județeană Argeș ca entitate care să acorde 
avizul consultativ potrivit Legii nr. 145/2014 pentru stabilirea unor măsuri de 
reglementare a pieței produselor din sectorul agricol.  - Dl  Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru?  
Mulțumesc. Câte abțineri sunt? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? Nu. 
 

         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 10 (zece) abțineri ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, 
Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor 
Mihail și Vasilescu Victor Gabriel ). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 104. 
           

-   IV - 
 

Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului de Psihiatrie ”Sfânta Maria” Vedea.  - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 10 (zece) abțineri ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga 
Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică 
Manuel, Tudor Mihail și Vasilescu Victor Gabriel ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 105. 
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-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale Spitalului de Pneumoftiziologie 
”Sf. Andrei” Valea Iașului.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Întrebări ? Obiecții? Comentarii în plen. Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru? Mulțumesc. Se mai adaugă o abținere a președintelui C.A. 
de la Valea Iașului. Este cineva împotrivă ? Nu. 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 11 (unsprezece) abțineri ( domnii 

consilieri județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, 
Dumitrache Radu, Jinga Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu 
Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail și Vasilescu Victor Gabriel ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 106. 
 

                                                -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu sunt, vi-l supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Mulțumesc. 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 11 (unsprezece) abțineri ( domnii 

consilieri județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Enache 
Valentin Viorel, Jinga Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu 
Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail și Vasilescu Victor Gabriel ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 107. 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea devizului general actualizat și a cofinanțării actualizate pentru obiectivul 
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de investiții “Modernizare DJ 703 B Morărești - Uda, km 17+753 - 20+253,L = 2,5 
km, la Uda“.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 10 (zece) abțineri ( domnii consilieri 

județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, 
Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor 
Mihail și Vasilescu Victor Gabriel . 

S-a adoptat Hotărârea nr.108. 

                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închirierea unor imobile aflate în patrimoniul județului Argeș.    - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 

Dl consilier județean Mihail Tudor – A picat proiectul. Ați înțeles, domnule 
Președinte? A picat proiectul. 

 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Chiar dacă înțeleg mai greu, este 

secretariatul aici. 
 
Dl consilier județean Mihail Tudor – Dar dumneavoastră spuneți proiectul a 

trecut și nu este corect. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - N-ați auzit de la mine că a trecut. Este 

eroare. 
 
Dl consilier județean Mihail Tudor – Mulțumim pentru precizare. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am rugămintea să fiți mai atent, pentru că 

sunt riguros în exprimări. Mulțumesc pentru înțelegere. 
 
Dl consilier județean Mihail Tudor – Îmi cer eu scuze atunci. 
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Hotărârea nu a fost adoptată, deoarece nu a fost întrunit cvorumul necesar de 
24 de voturi - ,,pentru”, respectiv 2/3 din numărul consilierilor în funcție, 
abtinându-se de la vot un număr de 10 (zece) consilieri județeni: Alecsei Gheorghe, 
Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, 
Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail și Vasilescu Victor 
Gabriel . 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
scoaterea din funcțiune şi casarea în vederea demolării a unui imobil aflat în 
domeniul privat al judeţului Argeş .   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
Hotărârea nu a fost adoptată, deoarece nu a fost întrunit cvorumul necesar de 

24 de voturi - ,,pentru”, respectiv 2/3 din numărul consilierilor în funcție, 
abtinându-se de la vot un număr de 10 (zece) consilieri județeni: Alecsei Gheorghe, 
Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, 
Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail și Vasilescu Victor 
Gabriel .      

 
-  X - 

 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
solicitarea transmiterii unor terenuri din domeniul public al Comunei Mihăești în 
domeniul public al Judeţului Argeş.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Este vorba de podul care este prevăzut ca mare proiect peste râul Târgului și 

este nevoie de acest punct de vedere după hotărârea consiliului local Mihăești. 
Întrebări? Comentarii în plen? Nu. Atunci vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru ? Mulțumesc. Se abține cineva? Înțeleg că vă abtineți de la acest proiect 
foarte important pentru întreaga zonă. Ok, domnilor liberali și domnilor de la 
opozitie. 
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Dl consilier județean Mihail Tudor  - Domnule Președinte, acest proiect este 
trecut pe 5 ani, n-au trecut acei 5 ani. 

 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, stimate coleg, este 

procedural pentru a putea construi, pentru a putea face pași pe acest proiect. Fără 
această hotărâre luată, proiectul zace. Cineva trebuie să dea socoteală argeșenilor 
de ce zace. 

 
Dl consilier județean Mihail Tudor – Dumneavoastră o să dați socoteală 

argeșenilor de ce zace, datorită opiniilor dumneavoastră. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu, împreună cu colegii mei, am votat 

pentru acest proiect. Mulțumesc. 
 

Hotărârea nu a fost adoptată, deoarece nu a fost întrunit cvorumul necesar de 
24 de voturi - ,,pentru”, respectiv 2/3 din numărul consilierilor în funcție, 
abtinându-se de la vot un număr de 10 (zece) consilieri județeni: Alecsei Gheorghe, 
Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, 
Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail și Vasilescu Victor 
Gabriel . 

 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
prelungirea perioadei de administrare temporară a DJ 704 C de către Consiliul Local 
Călinești.  -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
  Întrebări? Comentarii în plen ? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Mulțumesc. O nouă infrastructură față de 
care vă abțineți. 
Dl consilier județean Vasilescu Victor Gabriel - Deja are pe 5 ani, domnule 
Președinte. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ok, astăzi când este ședința și doream 
această aprobare, pentru a face asfaltare, nu se întamplă treaba aceasta. 
 
Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Domnule Președinte, dacă vă păsa, 
trebuia să tineți cont și de părerile și cerințele noastre. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, la punctul Diverse vă 
dau un răspuns, că nu răman dator, să știți,  niciodată, vă dau răspunsul cuvenit, 
din punctul meu de vedere. 

 
  Hotărârea nu a fost adoptată, deoarece nu a fost întrunit cvorumul necesar 

de 24 de voturi - ,,pentru”, respectiv 2/3 din numărul consilierilor în funcție, 
abtinându-se de la vot un număr de 10 (zece) consilieri județeni: Alecsei Gheorghe, 
Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, 
Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail și Vasilescu Victor 
Gabriel . 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. Administrare și Exploatare a 
Patrimoniului și Serviciilor de Utilități Publice Argeș S.A., pe anul 2019. Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 10 (zece) abțineri ( domnii consilieri 

județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, 
Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor 
Mihail și Vasilescu Victor Gabriel . 

S-a adoptat Hotărârea nr. 109. 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cotizației pentru Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Servsal Argeș, 
pe anul 2019.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
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Proiectul de hotărâre a fost votat cu 10 (zece) abțineri ( domnii consilieri 

județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, 
Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor 
Mihail și Vasilescu Victor Gabriel . 

S-a adoptat Hotărârea nr.110. 
 

-  XIV - 
Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea situațiilor financiare ale Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș 
R.A. întocmite la data de 31.12.2018.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Întrebări? Comentarii în plen? Vă rog! 
 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, cred că ați citit 
și dumneavoastră raportul Auditului iar la punctul 5 scrie ,,incertitudine 
semnificativă legată de continuitatea activității”. Eu cred că ar fi trebuit să fie un 
mare semn de întrebare pentru consiliul județean, știți că noi am reclamat de mult 
și am și acceptat la un moment dat  în urmă cu 3 ani această eșalonare și intrarea 
într-un grafic de reducere a pierderilor până la 0. Acest paragraf 5 făcut de 
persoane externe, firmă externă, nu consiliul județean, nici opoziția, nici 
altcineva, este foarte sumbru. Am să citesc doar puțin din el “conducerea 
societății apreciează că este puțin probabil ca societatea, vorbim de RAJD, să fie 
dizolvată în următoarele 12 luni. La comisie, eu i-am mai dat așa, vreo 4-5 ani,  
dar văd că experții îi dau 12 luni. Asta este o mare problemă a consiliului 
județean, eu zic că este cea mai mare, dacă în rest cu cultura, cu salariile, la spitale 
s-au dat bani, dar aici este foarte grav și nu este o problemă apărută anul acesta, 
nici anul trecut, este o problemă care trenează și nu văd ca acești membri care au 
fost schimbați în C.A. și nu numai, că nu s-au găsit soluții și un plan de 
eficientizare foarte serios pe termen mediu sau lung. Nu văd. Și auditul este făcut 
de un expert extern, foarte categoric. Dacă aici spune că conducerea societății 
spune că în 12 luni putem să intrăm să dizolvăm această regie, atunci noi cei care 
nu suntem în domeniu,  nu lucrăm la regie, ce să mai spunem. Pe mine m-a șocat 
acest lucru, și am spus și la comisie, este ceva care necesită urgent soluții. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Pe mine nu m-a socat, m–a 
îngrijorat, pentru că împreună știți foarte bine am luat hotărâri de a o dezvolta, de 
a o întări, ca să facă ceea ce trebuie, pornind de la o datorie istorică. Știți foarte 
bine în 2016 am aprobat multianual o redresare și s-ar putea ca în acest an sau 
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până la mandat să mai putem discuta situația Direcției de Drumuri, este într-
adevăr un motiv de îngrijorare. Alte întrebări? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Câte abțineri? Aceleași.  Este 
cineva împotrivă? Nu. Mulțumesc. 

 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 10 (zece) abțineri ( domnii consilieri 

județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, 
Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor 
Mihail și Vasilescu Victor Gabriel . 

S-a adoptat Hotărârea nr.111. 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Documentației de avizare a Lucrărilor de Intervenție – actualizată, pentru 
proiectul cu titlul “Creșterea eficienței energetice a Spitalului de Recuperare 
Brădet”, cod SMIS 114860 și a cheltuielilor legate de proiect, ulterior semnării 
contractului de finanțare.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

      

     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 10 (zece) abțineri ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Jinga Valerian, 
Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor 
Mihail și Vasilescu Victor Gabriel . 

S-a adoptat Hotărârea nr.112. 
 

-  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Diverse - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Vreau să vă comunic ceva și-mi asum ceea ce vă voi spune. Am hotărât ca 

pe perioada campaniei electorale politice, în unitățile de sănătate, cultură și 
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educație, să nu se facă niciun fel de politică, respectiv campanie electorală 
politică. Rațiunea nu este cazul să v-o detaliez, o intuim cu toții. Sunt instituții 
mari, fundamentale, ale neamului nostru, care nu își văd locul pentru politică 
Înaintea domniilor voastre pentru solicitarea Vilei Florica, am avut și alte 
solicitări, implicit din partea partidului pe care eu, împreună cu colegii mei, îl 
reprezentăm. Au fost discuții, am refuzat și nu s-a făcut. L-ați trimis pe domnul 
președinte Postelnicescu aici de față, l-am rugat să înțeleagă, domnia sa mi-a făcut 
impresia că a înțeles și am propus alternativă ca dată de 24 când era ziua națională 
și atenția pe care am dat-o în fiecare an ca să aniversați, l-am rugat să vă transmită 
că ar fi bine ca în săptămâna imediat următoare de după ziua de duminică 26 mai, 
să faceți ceea ce vă propuneți pentru că era în timpul săptămânii. Nu s-a întâmplat 
acest lucru, eu cu tot dragul vreau să vă spun, sunt convins cu mine că decizia a 
fost corectă. Nu are ce cauta politica în unități publice de sănătate, învățământ și 
cultură. Ați vrut și ați  făcut un mare pas ca și subiect posibil social politic de 
campanie. Vreau să vă spun un lucru, cu toată larghețea, uitați-vă la mine, uitați-
vă la noi. Noi am știut să apreciem, să promovăm familia Brătianu, ca respect al 
valorilor naționale și locale. Noi am fost anul trecut, ca date recente, atunci când 
s-a repatriat cenușa strănepoatei Maria a Brătienilor. N-am vazut pe nimeni de la 
dumneavoastra, îmi cer scuze. Noi, pe 10 mai, la simpozionul organizat de 
Academia Română, legat de relația familiei Brătianu cu Casa Regală, la care au 
participat social-democrații și șase academicieni conduși de dl academician 
Scurtu, un nume de rezonanță europeană, n-a participat nimeni de la 
dumneavoastră. Rugămintea colegială, dacă vă păsa de familia Brătianu, luați 
exemplul social-democraților. Mulțumesc. Vă rog! 

 
Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Dumneavoastră nu faceți altceva decât să 
vă folosiți de această familie Brătianu și de ce e la Florica, ca o atitudine de front 
împotriva Partidului National Liberal și a noastră. La aceste evenimente despre 
care dumneavoastră vorbiți, noi n-am fost invitați niciodată iar dacă într-adevăr 
voiați să faceți ceva împreună cu noi, trebuia să ne consultați, să ne invitați, să 
discutăm, pentru că noi nu suntem nici anexa consiliului județean, nici a 
dumneavoastră, nici a social-democraților. Vă respectăm  și toate acțiunile care 
sunt binevenite, de bun augur le susținem și le-am susținut foarte bine, nu puteți 
spune vreodată că a fost ceva pozitiv la care noi să fi spus nu sau să nu fi răspuns, 
dar nu vă mai folosiți de istoria partidului, de monumentele simbolice pentru 
PNL, pentru ce reprezintă legătura între istoria României, istoria Partidului 
Național Liberal, așa cum ați făcut-o la Muzeul Golești de exemplu, unde v-ați 
dus și ați făcut o emisiune cu dl Gușă, unde ați criticat și ați spus cât de rea este 
opoziția, cât rău am făcut noi, cum nu ne interesează instituțiile astea despre care 
spuneți dumneavoastră că vă pasă atât de mult. Nu mai faceți ca o reacție atacând 
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în mod indirect Partidul Național Liberal și pe noi. Dacă sunteți sincer, faceți-o 
împreună cu noi, și vă asigur că vom fi alături de cei care o fac cu bună credință. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vreau să vă spun că sunt foarte sincer, 
domnule consilier. Numarul 1. Noi nu am fost inițiatorii niciunui asemenea 
proiect, repatrierea strănepoatei Maria a fost făcută, daca vă spune ceva, de către 
doamna Ana Blandiana, alături de care a fost dl Noica, alături de care a fost 
doamna Hossu-Longin. 

  Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Și dl Ficeac, nu?  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă vreți să mă lăsați, că eu am avut 
răbdare să vă ascult. 

 
  Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Au contracte toți oamenii ăștia? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă mă lăsați să vă spun, înseamnă că ne 
respectăm reciproc. Consiliul județean acolo nu a fost organizator, a fost invitat. 
De invitații cei care initiează se ocupă, nu știu ce rațiune a avut doamna Ana 
Blandiana de nu v-a invitat pe dumneavoastră, că înțeleg că nu v-a invitat și ne-a 
invitat pe noi. Numarul 2. 

 
Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dumneavoastră de ce n-ati spus nimic? 

Stai să îi invităm și pe ăia de la PNL, chiar dacă sunt ei mai răi așa, mai răi de 
gură.  

 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Aveți dreptate. Dacă eram începând cu 

2012 când eram USL, poate mă gândeam să cer și să fie prezent și partenerul. 
 
Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Sau măcar să fi invitat ALDE, că tot 

liberali sunt.  
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Numărul 2. Brătienii și Casa Regală a fost 

inițiat de către Academia Română și nu de către consiliul județean. Numărul 3, 
domnule consilier, emisiunea de la Realitatea TV a fost găzduită de către Golești, 
nu consiliul județean a fost organizator. Mă surprindeți, cum de puteți să credeți 
că noi, sau eu.  

 
Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Da, dar vorbeați frumos despre noi. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc, dar asta este o altă 

discuție. Dar nu puneți ceea ce noi nu am făcut, noi nu am organizat aceste 3 
evenimente. Mulțumesc. 
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Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, în mod sigur nu 

le-ați organizat dumneavoastră, vorbesc de primele două, nu de emisiune. Nici pe 
aceea nu ați organizat-o. Dar nu cumva la cele două evenimente a fost invitat 
Consiliul Județean Argeș? Și dacă era invitat Consiliul Județean Argeș, implicit ar 
fi trebuit să știm și noi toți. Sau a fost invitat numai dl Dan Manu, asta nu înțeleg. 

  
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Când îmi voi scrie memoriile, veți citi cu 

maximă atenție sunt convins, ce dialoguri au existat la acel eveniment, mi-e jenă 
să le dau publicității că m-ați considerat nepoliticos la adresa dumneavoastră și a 
unui partid. Vreau să vă dau curs o invitație cu ocazia a 50 de ani de activitate  a 
Salvamont Argeș, în Câmpulung Muscel, fiind prima formațiune înființată în țară 
și această invitație vă este adresată să fiți prezenți pe data de 23 iunie 2019 în 
comuna Dâmbovicioara. Dacă nu mai sunt alte probleme de discutat, vă doresc o 
după-amiază plăcută.  

 
  Ședința s-a incheiat la ora 15.30 

 

 
P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Dima Eduard Ștefan ______________ 
                               Iacşa  Aurel  ____________________  
                               Jinga Valerian___________________                                 


